

[Text]

(d) by striking out line 18 on page 37 and substituting the following:

tion licence or the share.

(e) by striking out the French version, lines 26 and 27 on page 37 and substituting the following:

(4) L'attestation est établie sur formulaire et comporte les conditions

Amendments (a), (b), (c), (d), and (e) agreed to

Clause 73 as amended agreed to

Clauses 74 to 77 inclusive agreed to

On Clause 78—*Application for declaration of commercial discovery*

The Chairman: There is a government amendment.

Mr. Shields: Mr. Chairman, I would move that subclause 78(1) of Bill C-6 be amended by striking out lines 38 and 39 on page 39 and substituting the following:

an interest or a share therein held in accordance with section 66, the Board shall, on the application of the interest holder of the interest or the share, made in the

Amendment agreed to

Clause 78 as amended agreed to

On Clause 79—*Notice of order to reduce term of interest*

The Chairman: There is a government amendment. Mr. Shields.

Mr. Shields: I move that subclause 79(1) of Bill C-6 be amended by striking out lines 18 to 20 on page 40 and substituting the following:

declaration of commercial discovery give notice to the interest owner of any inter

Amendment agreed to

Clause 79 as amended agreed to

On Clause 80—*Rights under production licence*

The Chairman: There is a government amendment. Mrs. Sparrow.

Mrs. Sparrow: Mr. Chairman, I move that subclause 80(1) of Bill C-6 be amended by striking out lines 25 to 31 on page 41 and substituting the following:

(a) the right to explore for, and the exclusive right to drill and test for, petroleum;

(b) the exclusive right to develop those portions of the offshore area in order to produce petroleum;

(c) the exclusive right to produce petroleum from those portions of the offshore area; and

(d) title to the petroleum so produced.

[Translation]

d) substitution, à la ligne 14, page 37, de ce qui suit:

permis où la fraction.

e) substitution, dans la version française, aux lignes 26 et 27, page 37, de ce qui suit:

(4) L'attestation est établie sur formulaire et comporte les conditions

Les amendements a), b), c), d) et e) sont adoptés

L'article 73 modifié est adopté

Les articles 74 à 77 inclusivement sont adoptés

L'article 78—*Déclaration de découverte exploitable*

Le président: Le gouvernement a un amendement.

M. Shields: Monsieur le président, il est proposé que le paragraphe 78(1) du projet de loi C-6 soit modifié par substitution, aux lignes 27 à 33, page 39, de ce qui suit:

fiée, sur demande à lui faite par l'indivisaire intéressé et établie sur formulaire, selon les modalités réglementaires, fait par écrit une déclaration de découverte exploitable portant sur les terres domaniales visées par un titre ou une fraction visée à l'article 66, ou la découverte a été faite, s'il existe des motifs.

L'amendement est adopté

L'article 78 modifié est adopté

L'article 79—*Avis de prise d'un arrêté*

Le président: Le gouvernement a un amendement. Monsieur Shields.

M. Shields: Il est proposé que l'article 79 du projet de loi C-6 soit modifié par substitution, aux lignes 13 à 15, page 40, de ce qui suit:

Aux articles 31 à 40, informer tel titulaire d'un titre portant

L'amendement est adopté

L'article 79 modifié est adopté

L'article 80—*Droits conférés par la licence de production*

Le président: Le gouvernement a un amendement. Madame Sparrow.

Mme Sparrow: Monsieur le président, il est proposé que le paragraphe 80(1) du projet de loi C-6 soit modifié par substitution, aux lignes 20 à 23, page 41, de ce qui suit:

visées, le droit exclusif d'y prospecter et le droit exclusif d'y effectuer des forages ou des essais pour chercher des hydrocarbures, de les aménager en vue de la production de ces substances et celui d'en produire, ainsi que la propriété des hydrocarbures produits.